
Protokół Nr 67/2024

z obrad 67 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna iy dniu 27 marea 2024 r. o godz.
10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy
ul. Piaseczyńskiej 77.

W obradach udział wzięli: Zastępca Burmistrza Ryszard Machalek, Zastępca Skarbnika
Katarzyna Zuber, Kierownik Wydzialu Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska —Sul
i jej Zastępca Elżbieta Bartoszewska, Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
Krzysztof Kasperec, Kierownik Wydziału Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Renata Jasik.
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Michalska, Komendant Straży Miejskiej
Stanisław Grudzień oraz mieszkańcy.

Ad 1 - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 67 Sesji Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności, którą
odczytała Kierownik Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk (kopia listy stanowi

załącznik).

Ad 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad radni otrzymali wraz

z materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco:

ł. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z 62, 63 i 65 sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wo]ne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy.

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Przedstawienie przez Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów

powszechnych w wyborach uzupełniających opinii na temat kandydatów na
ławników, w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie.

10. Powołanie Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027
w wyborach uzupełniających.

11. Przeprowadzenie tajnego głosowania w sprawie wyboru ławnika do Sądu
Okręgowego w Warszawie i odczytanie protokołu z głosowania.



12. Przeprowadzenie tajnego głosowania w sprawie wyboru ławnika do
Sądu Rejonowego dla m.st. Warszawy w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń
Społecznych i odczytanie protokołu z głosowania

3. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027 w wyborach
uzupełniających.

ł4. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2024.
15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2030.
16. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej

dla Powiatu Piaseczyńskiego.
17. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gmiimego Programu

Wspierania Rodziny w Gminie Konstancin-Jezioma za rok 2023.
8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gmimiego Programu

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie
w Gminie Konstancin-Jeziorna za rok 2023.

19. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak
również trybu ich pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług
sąsiedzkich, ich wymiaru i zakresu oraz sposobu rozliczenia wykonywania takich
usług.

20. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy
Konstancin-Jeziorna.

21. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu
Mazowieckiemu.

22. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy Konstancin-Jeziorna.
23. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy

Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej oznaczonej
w ewidencji gruntów i budynków jako działka numer 41/28 z obrębu
0010 Kawęczynek-Borowina w gminie Konstancin-Jeziorna.

24. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jezioma prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Szkolnej 9
w Konstancinie-Jeziomie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako
działka numer 4 z obrębu Ol-23.

25. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości
Gminy Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej
położonej w miejscowości Kawęczyn w gminie Konstancin-Jeziorna, oznaczonej
w ewidencji gruntów i budynkówjako działka numer 38 z obrębu 0009 Kawęczyn.

26. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia kierunku działania Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna w zakresie odszkodowania za działkę gruntu numer 29/l 1
z obrębu 03-01 wmieście Konstancin-Jeziorna.

27. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia kierunku działania Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna w zakresie użyczenia od „Fundacji na rzecz Utrzymania
Spuścizny po Stefanie Żeromskim” nieruchomości położonej
w Konstancinie-Jeziornie, przy ul. Stefana Żeromskiego 4, oznaczonej jako działka
ewidencyjna nr 19 z obrębu 03-13.

28. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 755/VIII/62/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 27 listopada 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych
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warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników
wieczystych.

29. Projekt uchwały w sprawie posadowienia obiektu upamiętniającego członków
społeczności żydowskiej z terenu gminy Konstancin-Jeziorna oraz pamięci Polaków
niosących im pomoc podczas okupacji niemieckiej.

30. Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr 675/VIII/55/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy
ul. Wilanowskiej, stanowiącej działkę ewidencyjną nr 6/10 o powierzchni 4,6209 ha.

31. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej pozbawienia charakteru ochronnego
lasów niestanowiących własności Skarbu Państwa na działce o nr ewid. 93
z obrębu 03-13 położonej wmieście Konstancin-Jeziorna.

32. Projekt uchwały y; sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
centrum miasta Konstancin - Jeziorna — rejon ni. Ko]ejowej — etap 1.

33. Projekt uchwały w sprawie miejscowego pianu zagospodarowania przestrzennego
centrum miasta Konstancin-Jeziorna — rejon ul. Kolejowej — etap 2.

34. Korespondencja.
35. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Zastępca Burmistrza Ryszard Machałek. jako wnioskodawca poinfonnowaĘ iż wycofuje
z porządku obrad sesji projekty uchwał nr 32 i 33, tj.: projekt uchwały
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin - Jeziorna

— rejon ul. Kolejowej — etap 1 oraz projekt uchwały
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego centrum miasta
Konstancin-Jezioma — rejon ul. Kolejowej — etap 2.
Radny Andrzej Cieślawski złożył wniosek o usuniecie z porządku obrad projektu uchwały nr
30, tj.: projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr 675/VIII/55/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jezioma z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Wilanowskiej,
stanowiącej działkę ewidencyjną nr 6/10 o powierzchni 4,6209 ha oraz uzasadnił jego
złożenie. Radny Włodzimierz Wojdak (wnioskodawca ww. projektu uchwały) zabrał głos
i zaapelował o nie zdejmowanie tego projektu uchwały. Radny Bogusław Komosa poparł
wypowiedź radnego Wojdaka.

Wobec powyższego, w wyniku głosowania: za- 7, przeciw — 11, wstrzymalo się — I wniosek

radnego Andrzeja Cieślawskiego o zmianę porządku obrad, nie został podjęty.

Po przeprowadzonych zmianach, porządek obrad 67 sesji przedstawiał się następująco:

ł. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z 62, 63 i 65 sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
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7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,
w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Przedstawienie przez Zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów

powszeclmych w wyborach uzupełniających opinii na temat kandydatów na
ławników, w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie.

10. Powołanie Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027
w wyborach uzupełniąjących.

Ił. Przeprowadzenie tajnego głosowania w sprawie wyboru ławnika do Sądu
Okręgowego w Warszawie i odczytanie protokołu z głosowania.

12. Przeprowadzenie tajnego glosowania w sprawie wyboru ławnika do
Sądu Rejonowego dla m.st. Warszawy w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń
Społecznych i odczytanie protokołu z glosowania

13. Projekt uchwaly w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027 w wyborach
uzupelniających.

M. Projekt uchwały w sp]-awie zmian uchwały budżetowej na rok 2024.
15. Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-.Jeziorna na lata 2024-2030.
16. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej

dla Powiatu Piaseczyńskiego.
ł7. Projekt uchwaly w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu

Wspierania Rodziny w Gminie Konstancin-Jezioma za rok 2023.
ł8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie
w Gminie Konstancin-Jeziorna za rok 2023.

19. Projekt uchwaly w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak
również trybu ich pobierania. a także szczegółowych warunków przyznawania usług
sąsiedzkich. ich wymiaru i zakresu oraz sposobu rozliczenia wykonywania takich
usług.

20. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy
Konstancin-Jezionia.

2Ł Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu
Mazowieckiemu.

22. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy Konstancin-Jeziorna.
23. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy

Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej oznaczonej
w ewidencji gruntów i budynków jako działka numer 41/28 z obrębu
0010 Kawęczynek-Borowina w gminie Konstancin-Jezioma.

24. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Szkolnej 9
w Konstancinie-Jeziornie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako
działka numer 4 z obrębu 01-23.

25. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej
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w miejscowości Kawęczyn w gminie Konstancin-Jeziorna. oznaczonej w ewidencji
gruntów i budynkówjako działka numer 38 z obrębu 0009 Kawęczyn.

26. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia kierunku działania Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna w zakresie odszkodowania za działkę gruntu numer 29/11
z obrębu 03-01 w mieście Konstancin-Jeziorna.

27. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia kierunku działania Burmistrza Gminy
Konstancin-Jezioma w zakresie użyczenia od „Fundacji na rzecz Utrzymania
Spuścizny po Stefanie Żeromskim” nieruchomości położonej
w Konstancinie-Jeziornie, przy uL. Stefana Żeromskiego 4, oznaczonej jako działka
ewidencyjna nr 19 z obrębu 03-13.

28. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 755/VIII/62/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 27 listopada 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych
warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników
wieczystych.

29. Projekt uchwały w sprawie posadowienia obiektu upamiętniającego członków
społeczności żydowskiej z terenu gminy Konstancin-Jezioma oraz pamięci Polaków
niosących im pomoc podczas okupacji niemieckiej.

30. Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr 675/VIII/55/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jezioma z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy
ul. Wilanowskiej. stanowiącej działkę ewidencyjną nr 6/10 o powierzchni 4,6209 ha.

31. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej pozbawienia charakteru ochronnego
lasów niestanowiących własności Skarbu Państwa na działce o nr ewid. 93
z obrębu 03-13 położonej w mieście Konstancin-Jeziorna.

32. Korespondencja.
33. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad 4 - Przyjęcie protokołu z 62, 63 i 65 sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowala, iż nie wpłynęły żadne uwagi do projektów
protokołów, wobec powyższego przeszła do ich przyjęcia.

W wyniku głosowania: za — jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 62 sesji.

W wyniku glosowania: za — jednoglośnie (19 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 63 sesji.

W wyniku głosowania: za — jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 65 sesji.

Ad S - Wystąpienia mieszkańców.

ś• Pan Zygmunt Włodarczyk zapytał: czy zostały wydane warunki zabudowy dla firmy

Arche do budowy na skażonym terenie? Co się dzieje z obwodnicą? Wykonawca

drogi w Okrzeszynie miał usunąć krzaki i imie, nie zrobił tego? W Habdzinie

mieszkaniec na zakręcie zasypał rów, czy musi dojść do tragedii, aby ktoś się tym

zajął? Budowa dziennego Domu Senior + - kto tam będzie zarządzał? Jakie będą

kryteria? Zakupiono urządzenie do pomiaru powietrza — jakie są wyniki tych

pomiarów? Na zakończenie stwierdził, iż z radnymi w czasie kadencji brak było
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kontaktu. Na pytania odpowiedzieli Przewodnicząca Rady oraz Burmistrz Ryszard

Machałek.
•:• Pani Czesława Gasik — podziękowała za wszystko co zostało zrobione na rzecz

historyczno-przyrodniczego charakteru naszego miasta, wpisuje się w to projekt

uchwały w 27 punkcie porządku obrad, tj.: projekt uchwały w sprawie ustanowienia

kierunku działania Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna w zakresie użyczenia

od „Fundacji na rzecz Utrzymania Spuścizny po Stefanie Żeromskim” nieruchomości

położonej w Konstancinie-Jeziomie, przy ul. Stefana Żeromskiego 4, oznaczonej jako

działka ewidencyjna nr ł9 z obrębu 03-ł3, który popiera. Pani Gasik poprosiła

również o podjęcie uchwały z punktu 30 porządku obrad. Następnie podziękowała za

współpracę, za docenienie jej osoby i nadanie tytułu zasłużonej dła gminy.

+ Pani Hanna Szaflik podziękowała wszystkim władzom samorządowym za współpracę.

Ś. Pan Konstanty Kalicki zapytal o projekt uchwały z punktu 3 ł porządku obrad, tj.:

projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej pozbawienia charakteru ochronnego

lasów niestanowiących własności Skarbu Państwa na działce o nr ewid. 93

z obrębu 03-l 3 położonej w mieście Konstancin-Jeziorna: co tam będzie na tej

działce? Odpowiedzi udzielił właściciel działki, który poinformował, iż chciałby tam

wybudować obiekt leczniczy dla seniorów.
Ś• Pan Marek Górski podziękował radnym za ich pracę, dodał, iż obserwował to i jest

pełen podziwu dla pracy radnych. Podziękował również Przewodniczącej Rady

Agacie Wilczek i nieobecnemu Burmistrzowi Kazimierzowi Jańczukowi.

+ Pani Patrycja Kozłowska zabrała głos w sprawie mieszkań socjalnych przy ul.

Mirkowskiej i poinformowała, iż obecnie jest tam płaga szczurów. Odpowiedział

Burmistrz Machałek.

Ś• Pan Czesław Wyszomirski zabrał głos w sprawie złożonego wniosku dot. odkupienia

kawałka jego działki i przypomniał, iż xy tej sprawie odbyła się Komisja wyjazdowa.

Wniosek jednak do dzisiaj nie został zrealizowany. Przewodnicząca Rady

w odpowiedzi poinformowała, iż jako rada miejska zrobiliśmy wszystko, Burmistrz

tego nie realizuje, nie wiem z jakiego powodu. dodała. Burmistrz Ryszard Machalek
odpowiedział, iż również nie ma tego powodu.

* Pani Sylwia Borowska-Kurek zapytała: kiedy będzie oświetłenie na ul. Wąskiej.
Odpowiedział Burmistrz Ryszard Machalek.

Ś• Pani Lilia Sokół zabrała głos w sprawie braku jawności i rzetelności uchwalania

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.

Ś• Pan Michal Wiśniewski zauważył. odnośnie sprawy Pana Wyszomirskiego, iż to nie

powinno mieć miejsca. Dalej zauważył, iż co do ulicy Wilanowskiej nie zgadza się ze

zdaniem radnego Cieślawskiego. Następnie złożył wszystkim obecnym życzenia

świąteczne.

Na zakończenie tego punktu porządku obrad, Przewodnicząca Agata Wiłczek złożyła wyrazy
uznania i podziękowania wszystkim mieszkańcom, a także złożyła życzenia świąteczne.
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Ad 6 - Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

>- Radny Bogusław Komosa odniósł się do słów mieszkańca Pana Zygmunta
Włodarczyka i zauważył, iż ma nadzieję, że po budowie drogi Bielawa-Okrzeszyn
wszystko zostanie usunięte. Poprosił, aby Kierownik Wydziału Dróg pojawił się na
sesji i powiedział co w” tym zakresie zostało zrobione.

- Radny Arkadiusz Głowacki zauważył, iż prosił o równanie dróg Słomczyna, w tym ul.
Śnieżnej, były jakieś przetargi i nic z tego nie wynikło. Burmistrz Machałek
powiedział, iż przyjrzy się tej sprawie i da odpowiedź.

— Radna Iwona Siudzińska zauważyła, iż drogi powinny być równane co najmniej raz na
kwartał, gdyż bardzo szybko się niszczą.

- Radny Włodzimierz Wojdak stwierdził, iż jesteśmy dunmi, ze jesteśmy gminą
uzdrowiskową. ale uzdrowisko to nie tylko centrum miasta, ale i dalsze tereny. które
trzeba sprzątać.
Radna Aleksandra Kostrzewska zapytała: dlaczego Muzeum Wycinanki nie jest
wpisane na stronie Ministerstwa do rejestru muzeów? Burmistrz Machałek
odpowiedział, iż zwróci się z tym pytaniem do dyrektor KDK.
Radny Komosa zapytał: czy znamy harmonogram prac na drodze 72 i czy ta
informacja jest gdzieś opublikowana? Odpowiedział Burmistrz Machałek.

Ad 7 - Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji Jinansowej gminy,
w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności i zobowiązań.

Przewodnicząca Rady przypomniała, iż ww. informację radni otrzymali drogą mailową
i poprosiła o zadawanie pytań. Na pytania radnych: Bogusława Komosy oraz Agaty Wilczek
odpowiedział Zastępca Burmistrza Ryszard Machalek.

Ad 8 - Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

Przewodnicząca Agata \4Tiłczek zauważyła. iż ta informacja również została przesłana do
radnych mailem i poprosiła o pytania. Brak pytań.

Ad 9 - Przedstawienie przez Zespól ds. zaopiniowania kandydatów na lawników do sądów
powszechnych w wyborach uzupełniających opinii na temat kandydatów na ławników,
w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie.

Opinię w imieniu ww. Zespołu odczytała Joanna Bednarczyk — członek Zespołu.

Ad 10 - Powołanie Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru ławników na kadencję
2024-2027 w wyborach uzupełniających.

Przewodnicząca Rady zaproponowała jako członków ww. Komisji Skrutacyjnej radnych:
Piotr Wasilewski, Izabelła Wieczorek, łrena Sliwka, Dorota Zarzycka. Radni wyrazili zgodę
i jako Przewodniczącego wskazali radnego Piotra Wasiłewskiego.

Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minut przerwy. Po przerwie wznowiła obrady i stwierdziła
kworum.
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Ad 11 -Przeprowadzenie tajnego głosowania w sprawie wyboru ławnika do Sądu
Okręgowego w Warszawie i odczytanie protokołu z głosowania.

Komisja Skrutacyjna przeprowadzila tajne głosowanie w wW. sprawie.
Przewodnicząca Rady ponownie zarządziła 5 minut przerwy dla przeliczenia głosów. Po
przerwie wznowiła obrady sesji.
Przewodniczący Komisji Piotr Wasilewski odczytał protokół z głosowania i poinformował, iż
wjego wyniku: za- 17, przeciw-O. wstrzymało się-O Pani Grażyna Odolińska została wybrana
na ławnika ww. sądu.

Ad 12 - Przeprowadzenie tajnego glosowania w sprawie wyboru ławnika do
Sądu Rejonowego dla m.st. Warszawy w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń
Społecznych i odczytanie protokołu z głosowania.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie w ww. sprawie.
Przewodnicząca Rady ponownie zarządziła 5 minut przerwy dla przeliczenia głosów. Po
przerwie wznowiła obrady sesji.
Przewodniczący Komisji Piotr Wasilewski odczytal protokół z głosowania i poinformował, iż
w jego wyniku: za- 15, przeciw-3, wstrzymało się -O Pani Aima Knaf- Mąkosa zostala
wybrana na ławnika ww. sądu.

Ad 13 - Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027 w wyborach
uzupełniających.

Wobec powyższych głosowań (w punktach 11 i 12) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 794/VIII/67/2024.

Ad 14 - Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2024.

Zastępca Skarbnika Katarzyna Żuber przedstawiła ww. projekt uchwały wraz
z autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku glosowania: za- ł 5. przeciw-0, wstrzymało się -ł Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 795/Vłłł/67/2024.

Ad 15 - Projekt uchwały w sprawie zmiany Wielołetniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2024-203 0.

Zastępca Skarbnika Katarzyna Żuber przedstawiła ww. projekt uchwały wraz
z autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-0. wstrzymało się -l Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 796/VIII/67/2024.
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Ad 16 - Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Jinansowej wformie dotacji celowej
dla Powiatu Piaseczyńskiego.

Kierownik Piotr Szczepanik przedstawił ww. projekt uchwały.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 797/VIIł/6”7/2024.

Ad 17 - Projekt uch wały w sprawie przyjęciu sprawozdania z realizacji Gminnego
Programu Wspierania Rodziny w Gminie Konstancin-Jeziorna za rok 2023.

Dyrektor Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Włodzimierz Wojdak
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (ł6 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 798/VIII/67/2024.

Ad 18 - Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ojiar Przemocy
w Rodzinie w Gminie Konstancin-Jeziorna za rok 2023.

Dyrektor Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Włodzimierz Wojdak
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (ł6 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 799/VIII/67/2024.

Ad 19 - Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania, a także
szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, ich wymiaru i zakresu oraz
sposobu rozliczenia wykonywania takich usług.

Dyrektor Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Włodzimierz Wojdak
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (ł6 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 800/VIII/67/2024.

Dyrektor Michalska podziękowała radnym za współpracę, życząc wszystkim jednocześnie
dobrych świąt.
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Ad 20 - Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy
Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Renata Jasik przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ro]nictwa i Ochrony Srodowiska Iwona Siudzińska przedstawiła
pozytywną opinię Komisji
Brak pytań.
W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 801/VIII/67/2024.

Ad 21 - Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Jinansowej Województwu
Mazowieckiemu.

Kierownik Renata Jasik przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęta ww. uchwałę.
Nadano jej numer 802/VIII/67/2024.

Ad 22 - Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy
Konstancin-Jeziorna.

Radny Włodzimierz Wojdak, jako wnioskodawca uchwały, przedstawił ww. projekt.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-O. wstrzymało się -ł Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 803/VIII/67/2024.

Przewodnicząca Rady zarządzila I 5 minut przerwy. Po przerwie wznowiła obrady
i stwierdziła kworum.

Ad 23 - Projekt uch wały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej oznaczonej
w ewidencji gruntów i budynków jako działka numer 41/28 z obrębu
0010 Kawęczynek-Borowina w gminie Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej CieśLawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawila pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 804/y[[[/67/2024.



Ad 24 - Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości położonej przy ul. Szkolnej 9
w Konstancinie-Jeziornie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynkówjako działku numer
4 z obrębu 01-23.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 805/VIII/6”7/2024.

Ad 25 - Projekt uch wały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej
w miejscowości Kawęczyn w gminie Konstancin-Jeziorna, oznaczonej w ewidencji gruntów
i budynkówjako działka numer 38 z obrębu 0009 Kawęczyn.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunałnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Radny Włodzimierz Wojdak zauważył, iż to jest dobry przykład, że przy głównych ciągach
komunikacyjnych gmina powinna być właścicielem, jestem za.
Radna Irena Słiwka dodała, iż to ważny teren pod zawrotkę autobusu, popieram projekt.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (ł8 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 806/VIII/67/2024.

Ad 26 - Projekt uch wały ty sprawie ustano iyienia kierunku działania Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna w zakresie odszkodowania za działkę gruntu numer 29/11
z obrębu 03-01 ty mieście Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-0, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 807/VIII/67/2024.

Ad 27 - Projekt uch wały w sprawie ustanowienia kierunku działania Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna w zakresie użyczenia od „Fundacji na rzecz Utrzymania Spuścizny po
Stefanie Zeromskim” nieruchomości położonej w Konstuncinie-Jeziornie, przy ul. Stefana
Żeromskiego 4, oznaczonejjako działka ewidencyjna nr 19 z obrębu 03-13.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.

łi



Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji wraz z podjętym wnioskiem, aby w rozmowach
z fundacją uzyskać okres użyczenia do 20 lat.
Wobec powyższego, w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska
podjęła wniosek, aby w rozmowach z fundacją na rzecz utrzymania spuścizny po Stefanie
Żeromskim uzyskać okres użyczenia do 20 lat.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
wraz z wnioskiem.
Nadano jej numer 808/VIII/67/2024.

Ad 28 - Projekt uch wały w sprawie zmiany uch wały Nr 755/VIII/62/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 27 listopada 2023 r. w sprawie określenia szczegóło wyci:
warunków sprzedaży nieruchonwści gruntowych na rzecz ich Użytkowników wieczystych.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komkji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisj I.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 12, przeciw-2. wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęta ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 809/VIII/67/2024.

Ad 29 - Projekt uch wały w sprawie posadowienia obiektu upamiętniającego członków
społeczności żydowskiej z terenu gminy Konstancin-Jeziorna oraz pamięci Polaków
niosących im pomoc podczas okupacji niemieckiej.

Zastępca Burmistrza Ryszard Machalek przedstawił ww. projekt uchwały oraz odpowiedział
na pytania radnych: Bogusława Komosy (ile będzie kosztował projekt oraz ile będzie
kosztowało wykonanie) oraz Bożeny Wierzbickiej (co to znaczy obiekt, jaka to będzie
kubatura?).
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa. Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Radny Andrzej Cieślawski zgłosił poprawkę co do pomyłki w dacie, w projekcie uchwały.
W wyniku głosowania: za- 14. przeciw-L wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 810/VIII/67/2024.

Ad 30- Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr 675/VIII/55/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Wilanowskiej,
stanowiącej działkę ewidencyjną nr 6/10 o powierzchni 4,6209 ha.

Radny Włodzimierz Wojdak, jako wnioskodawca uchwały, przedstawił ww. projekt.
Następnie wywiązała się krótka dyskusja pomiędzy radnymi: Andrzejem Cieślawskm.
Włodzimierzem Wojdakkm, Anna Borowską, Arkadiuszem Głowackim, Bogusławem
Komosą. Radna Aleksandra Kostrzewska zgłosiła wniosek o zamknięcie dyskusji i przejście
do głosowania.
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W wyniku głosowania: za- 7, przeciw-9. wstrzymało się -1 Rada Miejska nie podjęła ww.
uchwały.

Ad 31 - Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej pozbawienia charakteru ochronnego
lasów niestanowiqcych własności Skarbu Państwa na działce o nr ewid. 93 z obrębu 03-13
położonej w mieście Konstancin-Jeziorna.

Zastępca Kierownika Elżbieta Bartoszewska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Głos zabrał mieszkaniec, którego uchwała dotyczy i poprosił o jej podjęcie.
W wyniku glosowania: za- ł4, przeciw-2, wstrzymało się -ł Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer Sł 1/yIII/6712024.

Ad 32- Korespondencja.

Przewodnicząca Rady przypomniała. iż korespondencja była wysyłana radnym droga
mailową.
Brak pytań.

Ad 33 - Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek w imieniu swoim oraz Skarbnik Marty Niedzielskiej

przekazała podziękowania za dobra współpracę, życzliwość i pomoc oraz złożyła życzenia

świąteczne.

Radna łzabella Wieczorek również złożyła podziękowania. Podobnie mecenas Kinga

Krzyżewska.

Burmistrz Ryszard Machałek podziękował radnym za współpracę i podejmowane decyzje.

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wiłczek stwierdziła, że porządek obrad
został wyczerpany i zamknęła obrady sesji o godzinie ł4.05.

Wszystkie glosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:
Katarzyna Goral

u Protokol, w związku z zakonczeniem
VIII kadencji Rady Miejskiej nie zosial
przez nią zatwierdzony, z uwagi na brak
takiej możliwości.
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LISTA OB CNOŚCI RADNYCH VIII KADENCJI NA.6 SESJI W DNIU .flJQ$%.2024 r.

Lp. Nazwisko i tintę Podpis:
1. Bajkowski IKrzyszf
2._
3. Cieślawski Andrzej
4. Dąbrowska Renata
5. Głowacki Arkadiusz -

G%biowski Ignacy

_
_
_
_
_

7. Grzegorzewski Adam

9. Konopka Alfreda
10. Kostrzewska Aleksandra
11. Siudzińska Iwona
12. Szewczyk Grzegorz

Śliwka Irena

Wasilewski Piotr

Wieczorek Izabella

Wieczorek Renata

____________________________

17. Wierzb icka Bożena

Wilczek Agata

Woj dak Włodzimierz

Zarzyeka Dorota

Zewar Arkadiusz
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13.

14.
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18.

19.

20.

21.
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